
Zpráva o činnosti volejbalového oddílu TJ Sokol Řepy 
v sezóně 2021/2022 

 

Předchozí dvě zprávy o činnosti volejbalového oddílu vždy hned v prvních 
větách skloňovaly slovo COVID. Letos, jak se zatím zdá, snad vše proběhne dle 
zvyklostí z dob předcovidových - tedy dohrají se řádně jarní části sezóny. 
Uvidíme, zda se podaří konečně aspirantům na postup prorazit do vyšších tříd. 

Rok od roku pomalu členská základna oddílu volejbalu mírně narůstá. V letošní 
sezóně čítá OV 77 registrovaných hráčů v soutěžích Pražského volejbalového 
svazu (PVS) plus 4 zasloužilé členy vesměs již důchodového věku.  

Dále se staráme o 4 členy z řad nohejbalistů. Po vyčíslení příspěvků nutných na 
provoz volejbalových kurtů nás jedna skupina nohejbalistů opustila, ale rýsuje 
se spolupráce s novou skupinou, která projevila zájem o členství a využívání 
námi spravovaných kurtů. 

Oddíl volejbalu má v současné době 7 týmů hrajících antukovou soutěž 
v soutěžích PVS. 

2 týmy mužů hrají 2.třídu – ŘEPY A 2. místo, ŘEPY C – 10. místo 

2 týmy mužů hrají 3. třídu – ŘEPY B 1. místo, ŘEPY D – 7. místo 

1 tým žen hraje 3. třídu – ŘEPY A 8.  místo 

2 týmy žen hrají 4. třídu – ŘEPY C 2. místo, ŘEPY B – 7. místo 

 

V zimních soutěžích družstva členů TJ Sokol Řepy, hrajících pod hlavičkou SK 
Španielka Řepy, již konečná umístění znají. 

Muži v Pražském Přeboru obsadili 2. místo a tak tak jim unikl postup do bojů o 
2. ligu.  

Ženy hrající soutěž Z1 se umístily na 7. místě.  

V příští sezóně bychom rádi Přebor mužů odehráli ve Sportovním centru Řepy 
namísto haly v Ruzyni. Vypadá to, že bychom mohli výhledově navázat ještě 
užší spolupráci se SC, ale nechci předbíhat, nebo něco zakřiknout.  

Oddíl volejbalu organizoval celkem 5 turnajů  

 3 halové z toho 2 smíšené šestky a jeden ženský šestkový 

2 antukové – jeden smíšený šestkový a jeden smíšený deblový 



Opět proběhlo soustředění ke konci letních prázdnin v kempu Pecka.  

Každoročně ve zprávách o činnostech oddílu zaznívá i informace o tom, že jsme 
žádali o grant na rekonstrukci volejbalových kurtů, které máme ve výpůjčce od 
MČ P17, každoročně (až na jednu výjimku) jsme informovali, že naše žádost 
byla zamítnuta, nebo vyřazena. V letošním roce je tomu jinak, naše dlouholetá 
snaha konečně přinesla plody a v grantovém Programu podpory sportu a 
tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2022 vyhlašovaném MHMP jsme 
získali dotaci na rekonstrukci volejbalových kurtů ve výši 2 170 tis. Kč. Nyní 
jsme ve fázi příprav. OV sestavil pracovní skupinu, která se projektu již věnuje a 
momentálně připravujeme podklady pro jednání se zástupci MČ, abychom 
prokázali, že jsme schopni realizace takového projektu a zároveň přesvědčili 
vedení MČ, že dofinancování projektu ze strany MČ bude dobrou investicí a 
zhodnocením majetku MČ. Projekt byl na podzim aktualizován hlavně kvůli 
dynamickému vývoji cen ve stavebnictví a celková výše nákladů byla stanovena 
na 3 060 tis. Kč. Věřím, že se nám podaří vše dotáhnout úspěšně do finále a 
Řepy se budou pyšnit jedněmi z nejkrásnějších volejbalových kurtů v Praze.  

Závěrem bych za OV chtěla poděkovat všem institucím, které nám pomáhají 
s chodem OV a to nejen finančně, ale např. i bezplatnou výpůjčkou 
volejbalových kurtů od MČ P17, bez kterých by volejbalový oddíl nebyl 
takovým oddílem, kterým díky nim může být – se zázemím a domácím 
prostředím pro hráče. Jmenovitě tedy patří díky Městské části Prahy 17, MHMP 
a NSA.  

Za OV 

Věra Trubáčková 

21. 4. 2022 

 

 

 

 

 


